
Protokół Nr XXI  
z obrad XXI sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 28 maja 2012 roku.!!

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14:00 w Urzędzie Gminy Pabianice. !!
Na ustawowy stan Rady Gminy 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 
Nieobecny radny M. Muszczak. Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do 
niniejszego protokołu. !!
W sesji uczestniczyli także: Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt Gminy R. Figiel 
Sekretarz Gminy J. Słubik, Skarbnik Gminy M. Nowicka, radca prawny Urzędu 
Gminy A. Jankowski, Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 
K. Denuszek, Kierownik ref. Oświaty Kultury i Sportu M. Wieczorek oraz sołtysi 
Gminy Pabianice obecni zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do 
protokołu. !!
Ad. pkt. 1 "!
Przewodniczący Rady A. Jaksa otworzył obrady XXI sesji, powitał przybyłych i 
stwierdził quorum co stanowi prawomocność Rady do podejmowania uchwał. !!
Ad. pkt. 2"!
Protokoły z obrad XIX i XX nadzwyczajnej sesji zostały przyjęte bez uwag w 
głosowaniu jednogłośnie. !!
Przewodniczący Rady zwracając się do sołtysów gminy poinformował, że XX 
nadzwyczajna sesja Rady Gminy zwołana była w sprawie uchwalenia wysokości 
stawki procentowej opłaty adiacenckiej. Opłata adiacencka została uchwalona na 
poziomie 35%. !!
Ad. pkt. 3"!
Wójt Gminy H. Gajda wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie  
dotyczącym  podjęcia  uchwał wprowadzenie projektów uchwał w sprawach:!
- zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 rok, w którym proponuje się 

zwiększenie planu wydatków w dz. kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w 
wysokości 15 tys. zł. w związku z planowaną organizacją festynu związanego z 
obchodami 85 lecia OSP w Pawlikowicach. Wójt poinformował, że wystąpiliśmy z 
wnioskiem do Lokalnej Grupy Działania  o wsparcie finansowe. !

- zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 rok polegających  na zaplanowaniu 
dochodów i wydatków na finansowanie projektu w ramach Europejskiego 
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Funduszu Społecznego pn. „Droga do aktywności zawodowej” – jest to dotacja 
celowa dla Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. !!

Skarbnik Gminy zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad w przypadku jeżeli 
powyższe projekty uchwał zostaną wprowadzone przez Radę Gminy należy 
uchwałę o numerze roboczym XXI/E/2012 zmieniająca Uchwałę Nr XV/126/2011 
Rady Gminy Pabianice z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2012-2015 podjąć jako ostatnią w kolejności 
podejmowanych uchwał. !!
Radny A. Skawiński złożył wniosek o wykreślenie z porządku obrad pkt. 4) 
powołanie komisji uchwał i wniosków, ponieważ komisja ta nie ma określonych 
kompetencji w Statucie Gminy, w związku z czym uważa, powoływanie jej jest 
bezzasadne. !!
Przewodniczący Rady w odniesieniu do złożonego wniosku przez radnego A. 
Skawińskigo poinformował, że po ostatniej sesji, na której radny złożył już ten 
wniosek do pracy Komisji Statutowej Rady Gminy, podjął wraz z w-ce 
Przewodniczącym Rady decyzję, że od następnej sesji nie będzie już wprowadzał 
tego punktu do  porządku obrad. Teraz jednak proponowałby aby po raz ostatni 
komisja ta podjęła  pracę. !!
Więcej wniosków do proponowanego porządku obrad XXI sesji Rady Gminy nie 
zgłoszono. !!
Przewodniczący Rady kolejno poddawał do głosowania zgłoszone wnioski o zmianę 
porządku obrad.!!
Za wnioskiem w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie zmian budżecie gminy Pabianice na 2012 rok, w którym proponuje się 
zwiększenie planu wydatków w dz. kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w 
wysokości 15 tys. zł. Rada opowiedziała się w głosowaniu 6 głosami za. Wniosek nie 
uzyskał  bezwzględnej większości głosów,  w związku z czym uchwała nie została 
wprowadzona do porządku obrad. !!
Wniosek  o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zmian 
w budżecie gminy Pabianice na 2012 rok polegających  na zaplanowaniu dochodów i 
wydatków na finansowanie projektu w ramach Europejskiego Funduszu 
Społecznego pn. „Droga do aktywności zawodowej” - dotacja celowej dla Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie. !!
Przewodniczący Rady w związku ze zgłoszonym wnioskiem Skarbnik Gminy o 
konieczności zmiany kolejności podejmowania uchwał w przypadku jeżeli projekt tej  
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uchwały zostanie  wprowadzony przez Radę Gminy nadał  numer  roboczy XXI/E/
2012, a dotychczasowemu projektowi uchwały będącemu w porządku o tym 
numerze - numer roboczy XXI/H/2012. !!
Kolejnym poddanym przez Przewodniczącego  wnioskiem był wniosek o 
wykreślenie z porządku obrad punktu 4) powołanie komisji uchwał i wniosków  za 
którym Rada opowiedziała się 5 głosami. Wniosek upadł, nie uzyskał bezwzględnej 
większości głosów. !!
Porządek obrad XXI sesji Rady Gminy został przyjęty w głosowaniu 10 głosami, przy 
4 głosach przeciwnych i przedstawia się następująco: !!
1. Otwarcie obrad XXI sesji.!
2. Przyjęcie protokołu z XIX i XX  sesji Rady Gminy Pabianice.!
3. Przyjęcie porządku obrad sesji.!
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.!
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami.!
6. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.!
7. Informacja na temat organizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży z terenu 
gminy Pabianice.!
8. Interpelacje wnioski i zapytania radnych.!
9. Podjęcie uchwał w sprawach:!

a) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 – Uchwała Nr XXI/A/2012!
b) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 – Uchwała Nr XXI/B/2012!
c) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 – Uchwała Nr XXI/C/2012!
d) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej – Uchwała Nr XXI/D/2012!
e) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 – Uchwała Nr XXI/E/2012!
f) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Pabianice – Uchwała Nr XXI/F/2012!
g) zmieniająca Uchwałę Nr XVIII/147/2012 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 

marca 2012 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Pabianice – Uchwała Nr XXI/G/2012!

h) zmieniająca Uchwałę Nr XV/126/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 29 
grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2012-2015 – Uchwała Nr XXI/H/2012 !

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.!
11.Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne. !
12. Odczytanie i przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.!
13. Zamknięcie obrad sesji.!!
 !
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Ad. pkt. 4"!
Do Komisji Uchwał i Wniosków Przewodniczący Rady zaproponował powołanie 
radnej J. Szafran, która wyraziła zgodę na pracę w Komisji oraz radnego A. 
Skawińskiego, który nie wyraził zgody na pracę w w/w Komisji. W związku z 
powyższym do składu Komisji Przewodniczący zaproponował  radnego M. Gryskę. 
Radny M. Gryska  wyraził zgodę na pracę w Komisji Uchwał i Wniosków. Skład 
Komisji został zatwierdzony przez Radę w głosowaniu jednogłośnie. !!
Ad. pkt. 5"!
Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami. !
Informacja przedstawia się w sposób zapisany poniżej: !
„INFORMACJA WÓJTA GMINY "
O PRACY MIĘDZY SEJAMI RADY GMINY "
W MAJU 2012"!
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska"!
1. Dokonano objazdu dróg gminnych  użytkowanych przez Wykonawcę budowy  
Obwodnicy Pabianic i spisano notatki służbowe na tą okoliczność. !
Zgodnie z ustaleniami Wykonawca  budowy  Obwodnicy  wykona następujące 
roboty:!
 nakładka asfaltowa na drodze  gminnej wzdłuż torów kolejowych w Szynkielewie – 
dł. ok. 700 mb;!
 nakładka asfaltowa na drodze gminnej w Szynkielewie III na odcinku od torów PKP 
w kierunku wysypiska śmieci – dł. ok. 400 mb;!
 nakładka asfaltowa na drodze gminnej  od torów kolejowych do skrzyżowania  
przed Kościołem  wg odrębnej umowy;!
 naprawę  nawierzchni asfaltowej odcinka drogi w ulicy Pasterskiej w Osiedlu  
Petrykozy – na dł. ok. 100 mb;!
 utwardzenie destruktem odcinka drogi gminnej w  Szynkielewie I – od drogi 
krajowej 71 – do  posesji Grzejdziaka – dł. ok. 300 mb,!
 utwardzenie destruktem asfaltowym drogi dojazdowej do pól w Szynkielewie na 
odcinku od Osiedla Petrykozy do drogi gminnej  Petrykozy – Piątkowisko –dł.ok. 
! 1,2 km ; !
wykonanie remontów cząstkowych na drodze gminnej Piątkowisko -  Petrykozy; 
wykonanie remontów cząstkowych na drodze gminnej przez Szynkielew III -  
Odcinek od drogi do Gorzewa do torów PKP;!
 utwardzenie destruktem  drogi gminnej od kaplicy w Piątkowisku do wiaduktu nad 
Trasą S-14  i  kruszywem drogowym na odcinku od wiaduktu do granicy z Miastem  
Pabianice;!
 utwardzenie  kruszywem drogowym odcinka drogi w ulicy Cynkowej;!

�4



Wykonanie powyższych robót nastąpi w okresie  -  najpóźniej do 30 czerwca 2012r. !
W chwili obecnej niektóre z w/w robót już wykonano.!   !!
2. Podpisano umowę na wykonanie projektu technicznego na przebudowę drogi 
dojazdowej do gruntów rolnych we wsi Rydzyny  Potaźnia.!!
3. Zakończono  remonty cząstkowe w nawierzchniach  asfaltowych. !!
4. Wykonano przycięcie korony drzew wzdłuż drogi gminnej  Piątkowisko – 
Kudrowice – dł. ok. 800 mb,!
Ponadto "
 zweryfikowano 158 wniosków o odszkodowania pozimowe;!
 trwa zbiórka odpadów wielkogabarytowych;!
 trwa budowa Ośrodka Zdrowia w Pawlikowicach- zakończono prace murowe, 
rozpocznie się wykonywanie dachu;!
 planowane jest spotkanie z Komisją Rozwoju w sprawie planu rozwoju gminy;!
 otrzymano pozwolenie na budowę świetlicy wiejskiej w Koninie;!
 w przygotowaniu jest wniosek o dotację WFOŚ w/s oświetlenia hybrydowego;!
 informacja o odszkodowaniu za stary Ośrodek Zdrowia- 1 600 000 zł;!!
Oświata, kultura i sport"
1.Został rozstrzygnięty konkurs ofert na wsparcie zadania publicznego w zakresie 
wypoczynku dzieci i młodzieży szkolnej w roku 2012 r.!
Po analizie formalnej zostały przyjęte następujące oferty:!
Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Sprawni” Petrykozy !
Uczniowski Klub Sportowy „ Junior” w Piątkowisku       !
Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” Pawlikowice    !
Ochotnicza Straż Pożarna w Kudrowicach    !
Wójt dokonał podziału środków finansowych w wysokości 90.000 zł przyznając 
odpowiednio poszczególnym podmiotom następujące kwoty:!
 Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Sprawni” Petrykozy  13.358 zł.!
 Uczniowski Klub Sportowy „ Junior” w Piątkowisku           43.076 zł.      !
 Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” Pawlikowice        20.498 zł.!
 Ochotnicza Straż Pożarna w Kudrowicach      ! !       13.068 zł. !
w tym: 8.568 zł.( obóz wypoczynkowy), 4.500 zł .(półkolonie).!!
Łącznie 189 dzieci i młodzieży szkolnej z terenu Gminy Pabianice skorzysta z 
różnych form wypoczynku, jak: obozy wypoczynkowo-rekreacyjne, szkoleniowe, 
sportowe, wycieczki turystyczno-krajoznawcze, kolonie oraz półkolonie.!
Z przeznaczonej kwoty dotacji na realizację niniejszego zadania tj. 90.000 zł średni 
koszt dotacji na 1 dziecko wynosi 476,19 zł. !
2. Został ogłoszony nabór nauczycieli do projektu PO KL w ramach Poddziałania 
9.1.2. !
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 pt. „ Jacek i Agatka-naszą przyszłością. Indywidualizacja procesu nauczania 
poprzez udział   w dodatkowych zajęciach terapeutycznych i rozwijających 
zainteresowania dzieci w klasach I-III w Gminie Pabianice”- realizowanego w 
okresie od września 2012 r. do lutego 2013 r., do prowadzenia następujących zajęć 
pozalekcyjnych: z logopedii, gimnastyki korekcyjnej, plastyki, tańca oraz zajęć 
matematyczno-przyrodniczych!
3. W Urzędzie Gminy Pabianice odbyło się zebranie z dyrektorami szkół gminnych, 
podczas którego omówione zostały m.in. zagadnienia z zakresu awansu 
zawodowego nauczycieli, remonty szkół oraz sprawy organizacyjne.!
4. W dniu 21 maja w siedzibie Lokalnej Grupy Działania „Bud-Uj Razem”  zostały 
złożone następujące wnioski unijne:!
 w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi” – budowa świetlicy wiejskiej w Koninie;!
 w ramach działania „Małe projekty” – zakup strojów ludowych dla ZPiT 
„Bychlewianka” oraz organizacja jubileuszu 85-lecia OSP Pawlikowice.!
5. W dniu 24 maja opublikowano ogłoszenie o zamówieniu publicznym w trybie 
przetargu nieograniczonego na „Modernizację domu ludowego wraz z 
zagospodarowaniem terenu ośrodka kulturalno-sportowego w Bychlewie”. Zakres 
prac obejmuje m.in. :!
- docieplenie ścian zewnętrznych,!
- termomodernizację dachu,!
- prace modernizacyjne wewnętrzne,!
- roboty  instalacyjne  elektryczne i centralnego ogrzewania!
- wewnętrzne prace wykończeniowe!
- utwardzenie terenu przed domem ludowym i obiektem sportowym!!
Oferty można składać do dnia 11 czerwca 2012 r. do godz. 12.00 ”.!!
Do przedłożonej przez Wójta Gminy informacji nie zgłoszono żadnych pytań.!!
Ad. pkt. 6"!
Przewodniczący Komisji przedłożyli informacje o pracy Komisji między sesjami. !!
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska poinformował, że 
Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym dokonała analizy sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy. Komisja do sprawozdania uwag nie wniosła. Komisja 
omówiła materiały na sesję Rady Gminy. !
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju A. Skawiński 
poinformował, że Komisja, której przewodniczy odbyła między sesjami 2 
posiedzenia. Jedno z posiedzeń było  posiedzeniem  wyjazdowym  do Ochotniczych 
Straży Pożarnych, na którym Komisja podjęła temat  dot. działań gminy w zakresie 
współpracy z OSP i dokonała kontroli sprzętu technicznego jednostek OSP.!
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Komisja wyraziła zadowolenie z tego, że jednostki OSP są bardzo dobrze 
wyposażone w sprzęt ratowniczo gaśniczy, utrzymane w czystości przez strażaków 
ochotników, niedobory są na bieżąco usuwane. Główne  potrzeby to uzupełnienie w 
mundury bojowe. Przewodniczący wyraził szacunek i  podziękowanie dla prezesów 
jednostek OSP  i strażaków ochotników.!!
Na drugim posiedzeniu Komisja przeprowadziła analizę sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2011 rok oraz zajęła się tematem dot. planu rozwoju lokalnego.  Komisja 
postanowiła odbyć w dniu 14 czerwca br. o godz. 9:00 następne posiedzenie na temat 
planu rozwoju lokalnego na lata 2013-2020!!
W-ce Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej D. Szczesik 
poinformowała, że Komisja odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Statutową. 
Komisja pracowała nad statutem sołectwa - prace dobiegają już ku końcowi. Na 
Komisji Samorządowo Społecznej Komisja zapoznała się z informacja na temat 
organizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży z terenu gminy Pabianice, 
analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy i omówiła materiały na sesje 
Rady Gminy. Komisja rozpatrywała tez pismo mieszkanki gminy, która zwróciła się 
o zapewnienie opieki dla jej dzieci w żłobku. Komisja wystąpiła z wnioskiem do 
Wójta Gminy o opinie prawną w tym temacie. !!
W-ce Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej M. Lubowicka poinformowała, ze Komisja 
Rewizyjna między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na którym opracowała wniosek 
do Regionalnej Izby Obrachunkowej o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy z 
wykonania sprawozdania budżetu gminy za rok 2011. Komisja zapoznała się ze 
sprawozdaniem złożonym przez Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
z działań ośrodka w roku 2011. !!
Ad. pkt. 7"!
Kierownik ref oświaty kultury i sportu M. Wieczorek przedstawił informację na 
temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w 2012 roku. !
Przedłożona informacja  przedstawia się nastepująco:!!
„Informacja na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w 2012r."
(materiał na sesję w dniu 28.05.2012 r.)!
Wójt Gminy Pabianice ogłosił otwarty konkurs ofert na wsparcie zadania 
publicznego w zakresie wypoczynku letniego dzieci i młodzieży szkolnej w roku 
2012 r. zgodnie z ustawą   o działalności pożytku publicznego i wolontariacie z dnia 
24 kwietnia 2003 r. (Dz. U z 2003 r. nr 96,poz.873 z późn.zm.) Do konkursu mogły 
przystąpić: organizacje pozarządowe, osoby prawne i jednostki organizacyjne 
działające na podstawie przepisów o stosunku państwa do Kościoła w RP, o 
stosunku państwa do innych kościołów i związków wyznaniowych oraz o 

�7



gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele statutowe obejmują 
prowadzenie działalności pożytku publicznego oraz jednostki organizacyjne 
podległe organom administracji publicznej lub przez nie nadzorowane.!
   Przystępujący do otwartego konkursu ofert powinni spełnić kryteria stosowane 
przy dokonywaniu wyboru ofert, tj.:!
- przedstawić najbardziej atrakcyjną ofertę programową dla dzieci i młodzieży z 
terenu Gminy Pabianice,!
- zorganizować co najmniej 6 dniowy wypoczynek,!
- wykazać zaangażowanie co najmniej 25% środków własnych w realizację zadania.!!
W konkursie udział wzięły cztery jednostki organizacyjne z terenu Gminy, które do 
dnia 8 maja 2012 r. do godź.14:00 złożyły oferty w Urzędzie Gminy w Pabianicach.                                        
Są to:!
 1. Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Sprawni” Petrykozy !
 2. Uczniowski Klub Sportowy  „ Junior” w Piątkowisku              !
 3. Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” Pawlikowice!
4. Ochotnicza Straż Pożarna w Kudrowicach      !!
Przy rozpatrywaniu ofert Wójt dokonał oceny możliwości realizacji zadania przez 
jednostki organizacyjne, oceny przedstawionej kalkulacji kosztów, a także 
uwzględnił wysokość środków publicznych przeznaczonych na ten cel, tj. 90.000 
złotych.!
Na organizację wypoczynku letniego dzieci i młodzieży szkolnej z działu 854 
Edukacyjna Opieka Wychowawcza, rozdział 85412 kolonie, obozy oraz inne formy 
wypoczynku Wójt przyznał określone kwoty dla poszczególnych jednostek 
organizacyjnych :!!
 1. Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Sprawni” Petrykozy  13.358 zł.!
 2. Uczniowski Klub Sportowy  „ Junior” w Piątkowisku           43.076 zł.      !
 3. Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” Pawlikowice        20.498 zł.!
4. Ochotnicza Straż Pożarna w Kudrowicach      ! !    13.068 zł.!!
W ramach przyznanych funduszy organizatorzy zaplanowali wypoczynek i zajęcia 
rekreacyjno-sportowe rozwijające kulturę fizyczną, naukę solidarności zespołowej i 
integracji w grupie, a także poznawanie regionów naszego kraju i zaznajamianie 
dzieci i młodzieży             z kulturą i tradycją Polski.!
1. Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Sprawni” przy Szkole Podstawowej                               
w Petrykozach  zorganizuje 14 dniowy wypoczynek rekreacyjno-sportowy w 
Ośrodku kolonijnym ”ALGA” ul. Gdańska 47 a w Sztutowie.  Termin pobytu: od 
13.07- 26.07.2012 r. Podczas trwania kolonii będą zorganizowane 2 wycieczki do : 
Trójmiasta i Krynicy-Piaski.!
Liczba  uczestników – 25 . Koszt całkowity -  33.500 zł.!
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2.Uczniowski Klub Sportowy „Junior” w Piątkowisku : zorganizuje 14 dniowe 
kolonie letnie z zajęciami sportowymi w Ośrodku Wczasowo-Rehabilitacyjnym 
„PERŁA” ul. Wczasowa 3 w Dźwirzynie. Termin pobytu: od 30.06.-13.07.2012 r. 
Podczas trwania kolonii będą zorganizowane 3 wycieczki: do Kołobrzegu, 
Trzebiatowa oraz statkiem po Bałtyku.!
Liczba uczestników: 80. Koszt całkowity 100.000 zł.!
3. Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” Pawlikowice jest organizatorem 14 
dniowego obozu wypoczynkowo – sportowego w Pensjonacie Zajazd Bałtycki ul. 
Ustecka 1 w  Ustce .!
Termin pobytu: od 20.07.-02.08.2012 r. W okresie trwania obozu będą organizowane 
wycieczki krajoznawcze w okolicach Ustki oraz rejs statkiem po morzu Bałtyckim.!
Liczba uczestników: 40. Koszt całkowity 28.800 zł. !!
4. Ochotnicza Straż Pożarna w Kudrowicach  zorganizuje 2 formy wypoczynku: !
1) 15 dniowy obóz wypoczynkowy  w Ośrodku wypoczynkowym ”LEX” ul. Wojska 
Polskiego 10 w Pogorzelicy. Termin pobytu: 14.07-28.07.2012 r. !
Liczba uczestników: 18. Koszt całkowity: 19.800 zł.!
2)  7 dniowe Półkolonie w strażnicy OSP w Kudrowicach,  w okresie od 
24.08.-30.08.2012 r. Liczba uczestników: 26. Koszt całkowity: 13.780 zł..!
W czasie trwania półkolonii będzie zorganizowana 2 dniowa wycieczka do muzeum 
pożarnictwa w Mysłowicach i Katowicach oraz na wystawę „Mikro Kosmos” do 
Uniejowa.!
 Koszt całkowity obozu wypoczynkowego i półkolonii :  33.580. zł.!
              Łącznie 189 dzieci i młodzieży szkolnej z terenu Gminy Pabianice skorzysta                      
z różnych form wypoczynku, jak: obozy wypoczynkowo-rekreacyjne, szkoleniowe, 
sportowe, wycieczki turystyczno-krajoznawcze, kolonie oraz półkolonie.!
Z przeznaczonej kwoty dotacji na realizację niniejszego zadania tj. 90.000 zł średni 
koszt dotacji na  1 dziecko wynosi 476,19 zł. !
Wszystkie jednostki organizacyjne realizujące wypoczynek letni są zobowiązane do 
zapewnienia bezpieczeństwa dzieci i młodzieży w trakcie wyjazdu i pobytu w 
ośrodkach wypoczynkowych. Ośrodki, wybrane przez organizatorów wypoczynku 
powinny dysponować odpowiednią bazą noclegową, żywieniową i wyposażeniową 
do uprawiania sportu i rekreacji.!
Nadzór nad uczestnikami wyjazdów w imieniu organizatorów sprawować będą 
posiadający odpowiednie uprawnienia : opiekunowie – nauczyciele, wolontariusze, 
kadra instruktorska związku OSP i klubów sportowych.!
Z pytaniem do przedłożonego materiału wystąpiła sołtys wsi Rydzyny K. Helbik. !
Zapytała, czy stowarzyszenie sportowe działające na terenie sołectwa Rydzyny 
wiedziało o tym, że można było wystąpić o dotację na wypoczynek letni.!
Kierownik poinformował, że konkurs ofert na wsparcie zadania publicznego w 
zakresie wypoczynku letniego dzieci i młodzieży zgodnie z ustawą  jest ogłaszany w 
bip na stronie internetowej gminy Pabianice. Poza tym każde stowarzyszenie 
działające na terenie gminy zarejestrowane było o tym informowane. !
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Więcej pytań nie zgłoszono.!!!
Ad. pkt. 8"!
Interpelacji nie zgłoszono.!!
Radny Ł. Drewniak złożył wniosek na piśmie o pilne wykoszenie zarośli w obrębie 
skrzyżowania drogi w Górce Pabianickiej biegnącej od kościoła w kierunku 
Szynkielewa III , a także o zobowiązanie wykonawcę drogi S-14 do polewanie wodą 
odcinka drogi w kierunku Szynkielewa III, na której nie została jeszcze położona 
nawierzchnia asfaltowa. !!
Radny Ł. Drewniak zapytał kiedy zostanie zrealizowany zgłoszony przez niego 
wniosek na sesji w dniu 28 listopada 2011 dot. uporządkowania znaków drogowych 
na granicy Górki Pabianickiej od strony Szynkielewa III, na której odbywa się ruch 
obwodnicy. !!
Radna J. Szafran zgłosiła wniosek na piśmie o uporządkowanie działki gminnej 
mieszczącej się przy skrzyżowaniu drogi łączącej miejscowości Terenin i 
Władysławów.!!
Radny P. Kociołek w imieniu mieszkańców zamieszkałych przy drodze Bychlew, 
Jadwinin:  w związku z zakończeniem budowy kanalizacji na tym odcinku pytają 
kiedy zostaną  przywrócone  do stanu z przed budowy rowy  poprzeczne. Zapytał 
też, czy można byłoby rozważyć założenie 2 lamp oświetleniowych na najbardziej 
ciemnym odcinku tej drogi.!!!
Ad. pkt. 9."!
Komisja Uchwał i Wniosków przedkładała kolejno projekty uchwał będące w 
porządku obrad sesji. !!
Uchwała XXI/163/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na rok 2012 
została przyjęta przez Radę w głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 3 do 
protokołu. !!
Uchwała Nr XXI/164/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 
rok została również przyjęta przez Radę w głosowaniu i stanowi zał. nr 4 do 
protokołu. !!
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Do przedłożonego projektu uchwały o numerze roboczym XXI/C/2012 w sprawie 
zmian w budżecie gminy Pabianice na rok 2012 radny Ł. Drewniak poprosił o 
przedstawienie informacji odnośnie oświetlenia w miejscowościach wymienionych 
w uchwale tj. w których miejscowościach ile opraw jest planowanych i podanie 
kwoty kosztorysu inwestorskiego.!!
Kierownik K. Denuszek udzielił na powyższe odpowiedzi:!
 - w miejscowości Wysieradz! zaplanowane jest 8 opraw wyszacowanych wg 
kosztorysu inwestorskiego na kwotę 181 tys. zł. !
- w miejscowości Porszewice! zaplanowane jest 9 opraw wyszacowanych wg 
kosztorysu inwestorskiego na kwotę 203 tys. zł. !
- w miejscowości Pawlikowice! zaplanowane jest 8 opraw wyszacowanych wg 
kosztorysu inwestorskiego na kwotę 181 tys. zł. !
- w miejscowości Rydzyny!! zaplanowane jest 11 opraw wyszacowanych wg 
kosztorysu inwestorskiego na kwotę 248 tys. zł.  tys. zł. !
- w miejscowości Hermanów! zaplanowane 3 oprawy wyszacowane wg 
kosztorysu inwestorskiego na kwotę 67, 500   tys. zł.!!
Jest to inwestycja realizowana za pomocą dotacji z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska, maksymalnie do 80% kosztów. Przewidywany termin realizacji 
do końca października br. !!
Więcej głosów do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono.!!
Uchwała NR XXI/165/2012 w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu 13 
głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się, bez głosów przeciwnych i stanowi zał. 
nr 5 do protokołu. !!
Po przedłożeniu projektu uchwały o numerze roboczym XXI/D/2011 w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki długoterminowej radny A. Skawiński zapytał, czy ta 
kanalizacja nie miała być też budowana przy wsparciu o dotację z Programów 
Obszarów Wiejskich?!!
Wójt udzielił odpowiedzi, że występujemy o dotację z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska, ponieważ nie ma naboru wniosków z Programów Obszarów 
Wiejskich.!!
Uchwała Nr XXI/166/2012 w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
została podjęta w głosowaniu 9 głosami przy 5 głosach wstrzymujących się, bez 
głosów przeciwnych i stanowi zał. nr 6 do protokołu. !!
Uchwała NR XXI/167/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy została podjęta w 
głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 7 do protokołu. !
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!
Do przedłożonego projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie gminy Pabianice 
radna Z. Kasperska wniosła uwagę, stwierdziła, że jej zdaniem podwyżka jest za 
wysoka  i wnioskowała, o wstrzymanie zmiany opłat za wodę i zachowanie stawek 
obowiązujących.!!
Przewodniczący Rady – żadna podwyżka na pewno nie jest niczym miłym, ale jako 
Rada uważam, że powinniśmy zachowywać się odpowiedzialnie, rosną ceny energii, 
koszty eksploatacji wodociągów, stawki powinniśmy przyjmować sukcesywnie 
wtedy wzrost kosztów nie będzie taki drastyczny dla mieszkańców. Proponowana w 
projekcie uchwały stawka ceny opłat za wodę to 2,40 zł. z Vatem za m3 i 5,45 za  m 3 -  
odprowadzanie ścieków.!!
Radca Prawny Urzędu Gminy A. Jankowski zabierając głos poinformował, że na 
terenie naszej gminy nie ma problemu z tytułu zadłużenia w opłatach za wodę, jest 
to sygnał do tego, aby tę konieczną podwyżkę wprowadzić. !
 !
Więcej głosów do w/w projektu uchwały nie zgłoszono. !!
Uchwała Nr XXI/168/2012 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie gminy została 
podjęta w głosowaniu 13 głosami za przy 1 głosie przeciwnym. Uchwała XXI/
168/2012 stanowi zał. nr 8 do protokołu. !!
Uchwała Nr XXI/169/2012 zmieniająca Uchwałę Nr XVIII/147/2012  Rady Gminy 
Pabianice z dnia 27 marca 2012 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
gminy Pabianice została podjęta w głosowaniu 13 głosami za przy 1 głosie 
przeciwnym. Uchwała Nr XXI/169/2012  stanowi zał. nr 9 do protokołu. !!
Do przedłożonego projektu uchwały zmieniającej  Uchwałę Nr XV/126/2011 Rady 
Gminy Pabianice z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2012-2015 Skarbnik Gminy wniosła uwagę informując, 
że w związku z przyjętą przez Radę Gminy wprowadzoną do porządku obrad 
dzisiejszej sesji uchwałą Nr XXI/167/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy 
Pabianice na 2012 rok dochody i wydatki zwiększą się o kwotę 118,506 zł.    !
Uchwała Nr XXI/170/2012 zmieniająca Uchwałę Nr XV/126/2011 Rady Gminy 
Pabianice z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2012-2015 została przyjęta w głosowaniu 13 głosami za przy 1 
głosie wstrzymującym się i stanowi zał. nr 10 do protokołu. !!!
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Ad. pkt. 10"!!
Wójt Gminy poinformował, że udzielił na poprzedniej sesji odpowiedzi do 
zgłoszonych spraw.!!
Na wnioski zgłoszone podczas dzisiejszej sesji Wójt odpowie poinformował, że 
odpowie  na piśmie po bliższym zapoznaniu się ze zgłoszonymi sprawami. !!
Na pytanie radnego P. Kociołka o przywrócenie do stanu z przed budowy rowów 
poprzecznych na drodze Bychlew Jadwinin Wójt udzielił odpowiedzi, że nie było 
jeszcze odbioru inwestycji kanalizacji,  będzie można  egzekwować przywrócenie do 
stanu z przed budowy w czasie kiedy zostanie zgłoszony odbiór inwestycji. Jeżeli 
chodzi o zamontowanie dwóch lamp oświetleniowych na tym odcinku drogi – Wójt 
powiedział, że rozważy tę sprawę.!!
Ad. pkt. 11"!
W wolnych wnioskach i sprawach różnych radny A. Skawiński nawiązał do sprawy, 
na którą Komisja Ochrony Środowiska i Rozwoju zwróciła uwagę podczas 
wyjazdowego posiedzenia do strażnic w miesiącu maju. Sprawa dotyczy budynku 
starej szkoły w Rydzynach, który Komisja miała okazję  zobaczyć. !!
Zapytał co dalej z tym budynkiem. Była prośba do Wójta o zorganizowanie 
spotkania  z mieszkańcami Rydzyn, ażeby zarówno Wójt jak i mieszkańcy  mogli się 
wypowiedzieć jak ten teren chcieliby zagospodarować, tym bardziej, że trwają prace 
budowy drogi S-8 i istnieje możliwość nieodpłatnej rozbiórki tego budynku i 
uporządkowania działki przez wykonawcę drogi S-8.!!
Poza tym Wójt informował Komisję, że w poniedziałek ma spotkać się z 
przedstawicielami wykonawcy drogi odnośnie propozycji współpracy.!!
Radny A. Skawiński zapytał też Wójta, czy planuje spotkanie z  mieszkańcami wsi 
Hermanów w sprawie lądowiska. Czy te spotkania się odbędą? Do tej pory nie ma ze 
strony Wójta odpowiedzi.  !!
Wójt Gminy zabierając głos powiedział, że jest opinia techniczna budynku starej 
szkoły w Rydzynach, która przedstawia, że budynek jest w złym stanie, nie nadaje 
się do remontu. Wójt powiedział też, że  chce spotkać  się z mieszkańcami, ażeby 
wypowiedzieli się co do działki, na której znajduje się budynek. Istnieje możliwość 
rozbiórki tego budynku nieodpłatnie i uporządkowania działki przez firmę budującą 
drogę S-8.  !
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Jeżeli chodzi o spotkanie z przedstawicielami firmy wykonującymi drogę S-8 Wójt 
informował,  że dzwonił ale nikt się z nim nie skontaktował. !!
Natomiast spotkania z mieszkańcami wsi Hermanów w sprawie lądowiska i Rydzyn 
w sprawie działki, na której stoi budynek starej szkoły powinny się odbyć do dnia 15 
VI br.!!
Radna A. Marciniak zabierając głos poinformowała, że w dniu wczorajszym 
uczestniczyła wraz z przedstawicielami wsi Piątkowisko w XX pielgrzymce sołtysów 
w Licheniu. Była to piękna uroczystość z mszą św. W uroczystości uczestniczyły 
delegacje sołectw z całej Polski. !!
Dzisiaj natomiast o godz. 16:00 w kaplicy w Piątkowisku odbędzie się msza św. a 
później uroczyste poświecenie pól. Wszystkich chętnych zaprosiła do wzięcia 
udziału w uroczystości. !!
Radna poinformowała, że uczestniczyła w poczcie sztandarowym wraz z radnym  H. 
Szafrańskim i M. Muszczakiem w uroczystościach obchodów  Konstytucji 3 Maja.!!
Przewodniczący Rady A. Jaksa poinformował natomiast, że uczestniczył w 
Bychlewie w spotkaniu zorganizowanym przez Stowarzyszenie „Wiktoria” W 
spotkaniu występował Zespół Pieśni i Tańca „Bychlewianka” jak również zespoły 
pracy twórczej z Bychlewa, grupy tańca nowoczesnego. Było to nawiązanie 
współpracy równorzędnej z innymi jednostkami tj. z Rudy Pabianickiej. 
Przewodniczący podziękował sołtysowi Bychlewa za zaangażowanie w 
zorganizowaniu takiego spotkania dla społeczności lokalnej. !!
Radna D. Szczesik podziękowała Wójtowi Gminy za wsparcie finansowe Parafii w 
Mikołajewicach, która obchodziła jubileusz 300 lecia istnienia. Kościół w 
Mikołajewicach jest pięknym kościołem zabytkowym.!!
Radny K. Gąsiorek poruszył problem jaki miał miejsce w końcu miesiąca kwietnia w 
miejscowości Rydzyny gdzie nastąpił duży spadek ciśnienia wody, nie zadziałała 
zasuwa w Hermanowie. Prosił o sprawdzenie tego stanu. !!
Sołtys wsi Hermanów Terenin poprosił o wymianę tablic informacyjnym w 
sołectwie, sprawę tę  zgłaszał już na początku kadencji. !!
Sołtys wsi Rydzyny K. Helbik nawiązała do sprawy jaka była poruszana na 
poprzedniej sesji dotyczącej przekazania przez mieszkańców „za przysłowiowa 
złotówkę” pasów regulujących linie drogi pod budowę chodników, zwróciła się do 
Wójta Gminy o wystosowanie przez Wójta Gminy odpowiednich pism w tej sprawie. 
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Wie że u niej w miejscowości są chętni, do oddania nieodpłatnie części swojego 
gruntu z przeznaczeniem na budowę chodników. !
Sołtys zgłosiła także sprawy:!
- prosiła o umieszczenie drogowskazów w Rydzynach z numerami posesji 1 – 3 (dot. 
posesji p. ********, *********)!
- zasygnalizowała rozjeżdżenie poboczy na  drodze  powiatowej, a także zarwane 
wszystkie przepusty na tej drodze!
- zlikwidowanie rozlewiska przy strażnicy OSP !
- podjęcie działań związanych z nadaniem nazw ulicom, które powstały!!
W sprawie opinii technicznej budynku starej szkoły w Rydzynach sołtys 
poinformowała, że nie zostało stwierdzone w niej, ażeby budynek ten nie można 
było użytkować, nikt nie był w środku opinia została sporządzona tylko na 
podstawie wizualnego obejrzenia budynku.  jeżeli doszłoby do jego rozbiórki prosi o 
przedłożenie ze strony Urzędu Gminy konkretnych  propozycji dla mieszkańców.!!
Wójt poprosił o zabranie głosu w sprawie opinii technicznej budynku starej szkoły w 
Rydzynach Kierownika ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami.!!
Kierownik poinformował, że były wykonane dwie opinie techniczne Jedna z nich w 
roku 2002, druga w roku 2012. Zarzut, że nikt nie był w środku budynku jest błędny. 
Kierownik poinformował, że osobiście był w budynku, dokumentacja zawiera 
dokumentację fotograficzną, są zdjęcia wnętrza, zarwanej podłogi. !!
Sołtys w dalszym ciągu upierała się, że jest to nieprawda. !!
Przewodniczący Rady przerwał dyskusję nad powyższym w związku z tym, że 
weryfikacja opinii technicznej nie jest  tematem dzisiejszej sesji. !!
Sołtys wsi Gorzew Okołowice B. Fater zapytała, czy w Gorzewie można byłoby 
ustawić znak informujący o kontroli radarowej z uwagi na bardzo duże natężenie 
ruchu i nie respektujące przez kierowców znaki drogowe informujące o ograniczeniu 
prędkości. !!
Sołtys zapytała czy środki z funduszu sołeckiego, które wieś otrzymała mogą być 
rozdysponowane w miesiącu lipcu, sierpniu br. czy faktury z tą datą będą 
respektowane w Urzędzie Gminy.!!
Poza tym zwróciła się z prośbą o  ustawienie 3 znaków umiejscowionych na jednym 
wysięgniku w taki sposób aby nie były powodem  żartów.!!
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Na pytanie dot. możliwości wydatkowania środków z funduszu sołeckiego w 
miesiącu lipcu sierpniu, sołtys otrzymała odpowiedź, że można tak uczynić, faktury 
będą honorowane. !!
Więcej spraw w wolnych wnioskach i sprawach różnych nie zgłoszono. !!!
Ad. pkt. 12 "!
Protokoł Komisji Uchwał i Wniosków został odczytany i przyjęty w głosowaniu  
jednogłośnie. !!!
Ad. pkt. 13"!
Przewodniczący Rady zamknął obrady XXI sesji Rady Gminy. !!!!

Obradom sesji przewodniczył:  
Przewodniczący Rady Gminy  

dr Arkadiusz Jaksa!!
Protokołowała: Urszula Czerwonka 
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